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Hlavac, Vaclav

Subject: FW: [Senat CVUT] Žádost o zařazení bodu Lukostřelba v ÚTVS do programu jednání 
AS ČVUT 27. 3. 2018

From: Petracek, Vojtech <Vojtech.Petracek@cvut.cz>  
Sent: 20 March, 2019 14:30 
To: Hlavac, Vaclav <Vaclav.Hlavac@cvut.cz> 
Cc: Janousek, Jan <jan.janousek@fit.cvut.cz>; Michael Valasek <michael.valasek@fs.cvut.cz>; Bohacek, Jiri 
<Jiri.Bohacek@cvut.cz>; senat CVUT <senat@konference.cvut.cz>; Drnek, Jiri <Jiri.Drnek@cvut.cz>; Orgonikova, 
Lucie <Lucie.Orgonikova@cvut.cz> 
Subject: Re: [Senat CVUT] Žádost o zařazení bodu Lukostřelba v ÚTVS do programu jednání AS ČVUT 27. 3. 2018 

 
Vazene kolegyne a kolegove, 
pokud vim, kontrolni role AS se realizuje tak, ze se AS zepta, kdyz neco chce vedet … a my radi odpovime. 
Pan predseda AS je seznamen s mou reakci na oba dopisy a postupem reseni situace. Vedeni pracuje na 
takovem reseni, aby lukostrelba mela svuj prostor na strelbu a my bychom radi, aby byl jeste vetsi, nez 
stavajici. Dale pracujeme na podpore FS tak, aby byly doreseny technicke otazky k realizaci projektu. Pokud 
vim, zitra by pan kvestor chtel svolat schuzku vsech zucastnenych, na ktere se vec nastavi a vyjasni.  
Zdravim pana prof. Hlvace do Budapesti! 
 

On 20 Mar 2019, at 13:45 pm, Hlavac, Vaclav <Vaclav.Hlavac@cvut.cz> wrote: 
 
Vážený pane předsedo AS doc. J. Janoušku, 
  
žádám o zařazení bodu Lukostřelba v ÚTVS ČVUT do programu jednání AS ČVUT 27. 3. 2019. Byl jsem 
do AS zvolen také pracovníky ÚTVS. I proto cítím za povinnost hájit ÚTVS, když mám pocit, že se 
s ním zachází nespravedlivě.   


